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Sešel se je nadzorni svet Pivovarne Laško

RA SLOVENIJA 1,  31.03.2011,  DOGODKI IN ODMEVI,  15.53

Pred približno pol ure se je sešel nadzorni svet Pivovarne Laško, ki se bo seznanil z lanskimi poslovnimi
rezultati družbe in odstopom člana uprave Roberta Šege. Pod točko razno pa naj bi razpravljal o prodaji
približno 23 odstotnega deleža v Mercatorju. Domnevne 100 milijonov evrov vredne dokapitalizacije, s
katero bo rešili finančno težave skupine in o kateri so informacije v javnost prišle danes, ni na dnevnem
redu. Simeona Rogelj.
SIMEONA ROGELJ: Za nakup dobrih 23 odstotkov Mercatorja je Pivovarna Laško dobila 3 ponudbe in
s strani hrvaškega Agrokorja, ter dveh mednarodnih investicijskih skladov. O odločitve o tem kdo bo
kupec deleža danes najverjetneje še ne bo, tudi zato, ker je uprava Mercatorja Pivovarno, sedem bank in
ostalo zainteresirano javnost, dopoldne dodobra presenetila s pismom v katerem piše, da je pripravljena
sodelovati pri izvedbi mednarodnega postopka prodaje večinskega 50 ali 75 odstotnega paketa, ki bi
zaključili do konca leta. Kot je v pismu zapisal prvi mož največjega trgovca Žiga Debeljak, je po več
pobudah za prodajo deležev v Mercatorju v zadnjem letu postalo verjetno, da je na prodaj večinski paket
delnic družbe. To novo okoliščino  je verjetno opazilo tudi nekaj trgovskih podjetij iz Evropske unije, ki
so v zvezi s tem v zadnjih tednih izrazili svoj interes, je zapisal Debeljak. Z mednarodnim razpisom, bi
v postopek prodaje privabili več strateških investitorjev, to bi omogočilo konkurenčni prodajni postopek,
maksimiralo ekonomske koristi vseh delničarjev, Mercator pa bi dobil več možnosti za izbiro primernega
strateškega partnerja je še dodal Debeljak, ki je za primer, da bi lastniki našli skupen jezik o mednarodnem
postopku prodaje večjega paketa, že izbral tudi koordinatorja potrebnih aktivnosti. Debeljakova ponudba
naj bi po nekaterih informacijah vznemirila predvsem predstavnike Agrokorja, zmeda pa naj bi nastala tudi
med domnevnimi dokapitalizatorji pivovarne. In odziv lastnikov. Nadzorni svet in uprava bosta predlog
Mercatorjeve uprave proučila in ga upoštevala so sporočili iz Pivovarne Laško. S predlogom soglašajo tudi
mali delničarji povezani v Vseslovensko združenje in kot kažejo prvi odzivi tudi bankirji. Prodaja deležev
v Mercatorju je skladna z našo strategijo, so sporočili iz NLB-ja, Novi KBM se zdi ponudba zanimiva, v
Gorenjski banki pa ob primerni prevzemni premiji podpirajo tako prodajo Mercatorja kot tudi pivovarne.
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